

The Speech from the Throne was then reported, and ordered to be printed and published in both languages, and to be taken into consideration to-morrow.

Hon. Mr. Campbell moved, seconded by the **Hon. Mr. Kenny**, that all the members present during the Session be appointed a Committee to consider the orders and customs of this House, and privileges of Parliament, and that the said Committee have leave to meet in this House when and as often as they please.—Carried.

Hon. Mr. Campbell moved, seconded by the **Hon. Mr. Kenny**, that the House adjourn until to-morrow at 3 o'clock p.m.

The following honourable members were present:

Aikens,	Holmes,
Allan,	Kenny,
Archibald,	Lacoste,
Armand,	Leslie,
Benson,	Letellier de St Just,
Bill,	McCrae,
Blake,	Macpherson,
Bourinot,	Malhiot,
Bureau,	Mills,
Burnham,	Mitchell,
Campbell,	Oliver,
Chapais,	Reesor,
Christie,	Ross,
Cormier,	Ryan,
Dickey,	Seymour,
Ferguson,	Shaw,
Ferrier,	Skead,
Foster,	Wark,
Guévremont,	Wilmot.
Hamilton (Quebec)	

On fait ensuite rapport du Discours du Trône et on ordonne qu'il soit imprimé et publié dans les deux langues. L'étude en est prévue pour le lendemain.

L'honorable M. Campbell propose, appuyé par **l'honorable M. Kenny**, que tous les sénateurs présents durant la session constituent un comité pour étudier les usages et les coutumes du Sénat ainsi que les priviléges du Parlement, et que ledit comité soit autorisé à se réunir au Sénat lorsqu'il le jugera nécessaire.—Adopté.

L'honorable M. Campbell propose, appuyé par **l'honorable M. Kenny**, que le Sénat s'adjourne jusqu'au lendemain, à trois heures de l'après-midi.

Les sénateurs suivants étaient présents:

Aikins,	Holmes,
Allan,	Kenny,
Archibald,	Lacoste,
Armand,	Leslie,
Benson,	Letellier de St Just,
Bill,	McCrae,
Blake,	Macpherson,
Bourinot,	Malhiot,
Bureau,	Mills,
Burnham,	Mitchell,
Campbell,	Olivier,
Chapais,	Reesor,
Christie,	Ross,
Cormier,	Ryan,
Dickey,	Seymour,
Ferguson,	Shaw,
Ferrier,	Skead,
Foster,	Wark,
Guévremont,	Wilmot.
Hamilton (Québec),	